
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Εθνικής Άμυνας κ. Δένδια 

 

ΘΕΜΑ: «Κραυγή αγωνίας από την Π.Ο.Ε.Σ. για το Πολεμικό 

Ναυτικό – 138 Παραιτήσεις Στελεχών σε έναν χρόνο» 

Κύριε Υπουργέ, 

Σύμφωνα με επιστολή της Π.Ο.Ε.Σ., η οποία δημοσιεύθηκε σε πληθώρα μέσων του 

ηλεκτρονικού τύπου, υπάρχει μείζον θέμα με την στελέχωση του Πολεμικού 

Ναυτικού. 

Συγκεκριμένα όπως αναφέρει η Ομοσπονδία το πλήρωμα μιας φρεγάτας έχει 

παραιτηθεί τον τελευταίο χρόνο από τις τάξεις του Πολεμικού Ναυτικού. Μάλιστα 

όπως αναφέρει η ανακοίνωση της Ομοσπονδίας η συντριπτική πλειοψηφία των εν 

λόγω Στελεχών είναι απόφοιτοι παραγωγικών σχολών του Π.Ν., ενώ αρκετοί από 

αυτούς έχουν μεγάλη εμπειρία και τεχνογνωσία γεγονός που καθιστά την 

αντικατάστασή τους αν όχι αδύνατη, εξαιρετικά δύσκολη. 

Το περιβόητο «επίδομα στόλου» πανθομολογουμένως αποτελεί φιάσκο, καθώς επί 

της ουσίας ελάχιστα χρήματα φτάνουν στις οικογένειες των στρατιωτικών του 

Πολεμικού Ναυτικού. 

Στην ανακοίνωση γίνεται ειδική μνεία για την απόπειρα αποκρύψεως  της 

πραγματικής καταστάσεως στο Π.Ν. από την ηγεσία του Γ.Ε.ΕΘ.Α. και τίθενται 

σαφή ερωτήματα προς την πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Άμυνας. 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

1821

Ημερομ. Κατάθεσης:

18/11/2023



1)      Γιατί επιχειρήθηκε να υποβαθμιστεί το μείζον πρόβλημα των παραιτήσεων στο 

Π.Ν. και ποιον εξυπηρετεί αυτή η προσπάθεια; Υπάρχει όντως έγγραφο του 

Γ.Ε.ΕΘ.Α. που διερευνά κατά πόσον από τις παραιτήσεις υπάρχει οικονομικό όφελος;  

2)      Τι προτίθεται να πράξει για να αντιμετωπίσει τις παραιτήσεις Στελεχών του 

Π.Ν.; 

 

                            Αθήνα, 18 Νοεμβρίου 2023 

       Ο ερωτών Βουλευτής  

                                  Αλέξανδρος Ζερβέας 

 

 




